
РОД ПРИДЕВА У 
РУСКОМ ЈЕЗИКУ





Мушки род
Наставци:

1. -ый (красивый, белый, красный)

2. -ой (большой)

3. -ий (синний, маленкий)

Форма мушког рода се учи, нема правила које може да помогне да одредите 
наставак. Али, из мушког рода се граде женски и средњи род.



Женски род
Наставци:

1. -ая (красивая, белая, красная, большая, маленкая)

2. -яя (синняя)

• Када је у мушком роду наставак –ый , у женском ће сигурно бити –ая.

• Када је у мушком роду наставак –ой, у женском ће сигурно бити –ая.

• Када је у мушком роду наставак –ий, у женском роду може бити наставак –ая 
или –яя. То зависи од меке и тврде промене. Будући да после к, г, х, ж, ш, щ, ч 
не смемо да ставимо –я, логично је да наставак мора да буде –ая.



Средњи род
Наставци:

1. -ое (красивое, белаое, краснаое, большаое, маленкое)

2. -ее (синнее)

• Када је у мушком роду наставак –ый , у средњем ће сигурно бити –ое.

• Када је у мушком роду наставак –ой, у средњем ће сигурно бити –ое.

• Када је у мушком роду наставак –ий, у средњем роду може бити наставак –ое 
или –ее. То зависи од меке и тврде промене. Наставак –ее се појављује само 
ако је реч о мекој промени.


